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Abstract (en)
[origin: US4848209A] The apparatus, provided for undersea work, includes a barrel holder, a barrel for guiding a fastener intended to be driven by
the gases of a propulsive charge and a percussion system for setting off the charge. The percussion system includes a striker, a bolt for cocking
the striker, a tumbler for releasing the bolt, a trigger for actuating the tumbler and a chamber having a liquid intake orifice and a suction orifice. The
tumbler is movable in the chamber and the trigger, when operated, closes the intake orifice, pushes back the liquid and moves the tumbler thus
allowing percussion of the charge. Upon return of the trigger into the rest and rearming position, the suction orifice makes possible to compensate
the leaks in the chamber and to use the apparatus again.

Abstract (fr)
L'appareil comporte un porte-canon (1), un canon de guidage d'un tampon destiné à être entraîné par les gaz d'une charge propulsive, et un
système (2) de percussion de la charge. Le système de percussion comprend un percuteur (3), un verrou (11) d'armement du percuteur, une
gachette (18) de libération du verrou, une détente (20) d'actionnement de la gachette, une chambre (15) pourvue d'un orifice (23) d'admission de
liquide et d'un orifice d'aspiration. La gachette (18) est mobile dans la chambre et la détente (20), sous l'action de sa manoeuvre, bouche l'orifice
d'admission (23), repousse le liquide et déplace la gachette (18) pour permettre la percussion de la charge. Grâce à l'orifice d'aspiration, lors
du retour en position de repos et d'armement de la détente (20), les fuites dans la chambre peuvent être compensées et l'appareil être réutilisé.
L'appareil ne fonctionne qu'en immersion.
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